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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА, ЗЕМЕДЕЛИЕ 

И ГОРИ 

П Р О Т О К О Л № 4 1  

от заседанието на Постоянната комисия по опазване на околната среда, 

земеделие и гори, проведено на 16.03.2021 г. 

Днес, 16.03.2021 г., се проведе "чрез платформата CISCO Webex 

Meeting - връзка" заседание на Постоянната комисия по опазване на 

околната среда, земеделие и гори. Заседанието беше открито от г-жа Лорита 

Радева - председател на комисията в 11.00 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към 

протокола – Приложение № 1. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения изменения и 

допълнения. 

Г-жа Л. Радева поясни, че на имейла си е видяла писмо от г-н Т. Белев 

в което е обърнал внимание за пропуск да се включи негово предложение. 

То ще бъде включено за следващото заседание. 

 Г-н Т. Белев отбеляза, че дневният ред е малък и може да се разгледа 

точката. Ако може да се включва винаги точка други. 

 Г-жа Л. Радева поясни, че в дневния ред винаги присъства точка разни. 

 Г-жа М. Георгиева каза, че не разбира защо не се включва точката на 

г-н Т. Белев, след като е била в предишни дневни редове. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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Преди няколко месеца се разглежда сигнал за незаконна сеч в НПЗ Военна 

рампа, район „Сердика“. Евентуално комисията да реши за залесяване на 

незаконно отсечените дървета. Напомни, че това до момента не е направено. 

  В отговор г-жа Л. Радева каза, че експертът на комисията г-жа Благова 

ще провери за втори отговор до комисията. Припомни, че в първия отговор 

на района се даде информация, че е направен констативен протокол, но със 

второто писмо от комисията е поискано конкретно наложени санкции. 

 След направеното обсъждане, г-жа Л. Радева подложи на гласуване 

дневния ред на комисията. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

Лорита Радева – за 

Анна Стойкова- за 

Альоша Даков - за 

Симеон Колев - за 

Радослав Абрашев - за  

Ивайло Петков – за  

Николай Стойнев – за  

Марта Георгиева – за 

Тома Белев - за 

Иван Виделов - за 

Иван Таков – за 

 

По т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад  № СОА20-ТД26-12418/3/23.02.2021 г. относно предварително 

съгласие за преминаване през имоти – общинска собственост на обекти на 

техническата инфраструктура по проект за изменение на ПУП-ПП за 

обект: „Междусистемна газова връзка България-Сърбия на българска 

територия“, Парцеларен план и план-схема за външен водопровод до 

площадката на газоизмервателна станция (ГИС) „Калотина“ за 

територията на Столична община с вносител Десислава Билева – зам.-

кмет на СО. 
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 Г-жа Д. Билева поясни, че доклада касае предварително съгласие за 

преминаване през имоти – общинска собственост на обекти на техническата 

инфраструктура, които касаят продължаване на вече стартиралия проект за 

изграждане на „Междусистемна газова връзка България-Сърбия на 

българска територия“. На територията на Столична община попада трасе 

минаващо през район „Нови Искър“ и „Надежда“, но предвид 

обстоятелството през 2013 г. СОС се е произнесъл с решение за 

предварително съгласие за изработване на ПУП-а, към настоящия момент 

със Заповед на министъра на МРРБ с № РД02-15-106/16.12.2020 г. се иска 

изменение на трасето. 

В тази връзка СО трябва отново да даде предварително съгласие, за да 

може да се даде право на преминаване. Обектът, който се засяга с решение 

на Министерски съвет от 2013 г. е обявен за Национален обект и с 

Национално значение. Съобразно чл. 29, ал. 5 от Закона за опазване на 

земеделските гори. Има съгласие на кмета на район „Надежда“. Подадено е 

искане от Министерство на енергетиката, които имат подписано 

споразумение с Министерство на енергетиката в Сърбия. Булгартрансгаз са 

подали искане до СО за съгласие. 

В съответствие на съгласието на кмета на район „Надежда“ и 

Булгартрансгаз имотът, който се засяга е 0,205 декара, а засегнатите имоти, 

които минават от сервитута на газопровода е с площ 36 кв.м. 

 

 След направеното изложение по доклада, г-жа Л. Радева подложи на 

гласуване решението на комисията: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

Лорита Радева – за 

Анна Стойкова- за 

Альоша Даков - за 

Симеон Колев - за 

Радослав Абрашев - за  

Ивайло Петков – за  

Николай Стойнев – за  
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Марта Георгиева – за 

Тома Белев - за 

Иван Виделов - за 

Иван Таков – за 

 

По т. 2 от дневния ред: 

 

Доклад № СОА21-ВК66-1859/23.02.2021 г. относно одобряване на проект 

за Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) на УПИ X-

34,794, кв. 23б, м. „ж.к. Люлин 2 м.р.“, район „Люлин”, представляващ 

неразделна част от плана за регулация на м. „ж.к. Люлин 2 м.р.“ в граници: 

бул. „Царица Йоана”, бул. „Добринова скала”, ул. „Проф. Александър 

Станишев” и бул. „Панчо Владигеров”, одобрен с Решение № 413 по 

Протокол № 21 от 19.07.2012 г. на СОС с вносител Арх. Здравко Здравков 

– главен архитект на СО. 

 

 Арх. З. Здравков поясни, че става дума за план за регулация, по който 

е сключен договор по реда на чл. 15 от ЗУТ за УПИ, който се намира зад 

сградата на Булгартрансгаз на бул. „Панчо Владигеров“. Имотът е с 

неправилна конфигурация и е урегулиран, като се създава един имот с по-

правилна форма. 

Въз основа на цялата процедура се довършва плана от 2012 г. Като 

информация, относно докладите тези, които са план-извадка са придружени 

с извадка от цялостния план на Люлин 2 м.р., извадка от застроителния план 

и линк, който геореферира самия доклад. 

 Предвижданията на плана са там да се изгради средноетажна 

обществено обслужваща сграда. Проблеми свързани със засягане на дървета 

в посочената зона няма. 

 

 След направеното изложение по доклада, г-жа Л. Радева подложи на 

гласуване решението на комисията: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

Лорита Радева – за 

Анна Стойкова- за 
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Альоша Даков - за 

Симеон Колев - за 

Радослав Абрашев - за  

Ивайло Петков – за  

Николай Стойнев – за  

Марта Георгиева – за 

Тома Белев - за 

Иван Виделов - за 

Иван Таков – за 

 

Т. Разни. 

  

Г-н Т. Белев постави три въпроса. 

1. Въпрос свързан с нещо, което се наблюдава в район „Възраждане“. В 

рамките на три месеца за втори път заради новопостроени сгради се 

премахва улична растителност, защото пречи на входовете на гаражи 

и паркинги.  

Г-н Т. Белев изрази мнение, че това е сериозен проблем, който показва, че 

архитектите не съобразяват входовете за паркинги и гаражи със 

съществуващата улична растителност. Тя е публична общинска собственост 

и не подлежи на премахване и не е в компетенциите на архитекта на района. 

 Предвид на изложения проблем г-н Т. Белев предложи да се покани 

главния архитект на следващото заседание на информира комисията какво 

трябва да се предприеме, за да се избягват подобни случаи. 

 Г-жа Л. Радева каза, че е необходимо да се посочат конкретните 

административни адреси, за да се провери какво съдържат съгласувателните 

документи, относно процедурата за премахване на растителност. Дали е 

самоуправсвено действие на самата фирма, която извършва строителните 

дейности, през какви процедури са преминали. 

 Г-н Т. Белев потвърди, че единият случай е самоуправсвено действие. 

И втория случай е също такова действие, защото е отсечено през нощта. 

Г-н Т. Белев каза, че от Д „Зелена система“ са наложили санкция. 

 

2.  Г-н Т. Белев постави въпрос, относно доклад, внесен месец декември 

2020 г., който се отнася за увеличаване на тарифата за минерални 

води. В началото на м. януари е изпратен до главния архитект на СО 

и в деловодната система не излиза отговор. 

Предложението е да се разгледа на следващото заседание, независимо дали 

има становища на главния архитект на СО, тъй като касае ресурси, които са 

извън компетенцията на гл.архитект. 

Три месеца Столична община пропуска да вземе дължимото от 

потребителите на минерални води. 



6 
 

 Г-жа Л. Радева направи уточнение, че извън писмото, което е 

изпратено, при среща в НАГ е поискана допълнителна информация за 

подобни практики в други общини или други държави. За да се реши не 

само, че се увеличава таксата за използване на минерални води, а да се стъпи 

на приложима практика, ползвайки чуждестранен опит. 

Част от въпросите трябва да се насочат и към г-н Дончо Барбалов-зам.-кмет 

на Направление „Финанси“. 

 Г-н Т. Белев отбеляза, че предложението по доклада е остаряло за тези 

три месеца, тъй като таксата е вдигната със 6-7%. Минимумът, който е за 

цената да се изравни на нивото на доставка на питейна вода. 

 Г-н Т. Белев каза, че няма да повдига третия въпрос. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11.30 часа председателят закри 

заседанието на комисията. 

 

Протоколът е изготвен на 19.03.2021 г.   

Изготвил:  
 /Иванка Благова/ 

Председател на ПКООСЗГ: 

 

/Лорита Радева/ 

 
 
 
Зам.председател на ПКООСЗГ: _____________________ 

 /Анна Стойкова/ 

 
Зам.председател на ПКООСЗГ: _____________________ 

 /Альоша Даков/ 
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ПРИЛОЖЕНИЕ № 2 към протокола от заседание на Постоянната 

комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори 

проведено на  16.03.2021 г., /вторник/ 11.00 часа което ще се проведе 

"чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка" и ще се излъчва 

на живо във Facebook на СОС 

Граждани, юридически лица, институции и журналисти могат да 

изпращат своите предложения, становища и мнения по докладите от 

дневния ред на имейл адрес –i.blagova@sofia.bg  

Дневен ред на заседанието 

 

№ по 

ред 

 

Наименование: Вносители: 

1  3 

1.  Доклад  № СОА20-ТД26-12418/3/23.02.2021 г. 

относно предварително съгласие за преминаване 

през имоти – общинска собственост на обекти на 

техническата инфраструктура по проект за 

изменение на ПУП-ПП за обект: „Межадусистемна 

газова връзка България-Сърбия на българска 

територия“, Парцеларен план и план-схема за 

външен водопровод до площадката на 

газоизмервателна станция (ГИС) „Калотина“ за 

територията на Столична община. 

Десислава Билева – 

зам.-кмет на СО 

2.  Доклад № СОА21-ВК66-1859/23.02.2021 г. 

относно одобряване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) 

на УПИ X-34,794, кв. 23б, м. „ж.к. Люлин 2 м.р.“, 

район „Люлин”, представляващ неразделна част от 

плана за регулация на м. „ж.к. Люлин 2 м.р.“ в 

граници: бул. „Царица Йоана”, бул. „Добринова 

скала”, ул. „Проф. Александър Станишев” и бул. 

„Панчо Владигеров”, одобрен с Решение № 413 по 

Протокол № 21 от 19.07.2012 г. на СОС. 

Арх. Здравко 

Здравков – главен 

архитект на СО  
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3.  Разни.  

 

 

 

 

 


